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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz -Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés elnöke részére
Helyben
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Tisztelt Elnök Asszony!

„Vörösiszap komposztálásakor, a hígítás elfogadott koncentráció csökkentő?"
címmel a Házszabály 90. §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Persányi Miklós
Környezetvédelmi és Vízügyi miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

A Fővárosi Gázművek 1960-as évektől gyűjtik a gázmasszát, mégpedig a budafoki
pincerendszerben.

Ezen anyag felszámolására, ártalmatlanítására pályázatot írtak ki . Azt természetesen
tudjuk, hogy ez az anyag veszélyes hulladék . Számomra érthetetlen, hogy egy másik veszélyes
hulladékkal - vörösiszap - összekeverve miként lesz ebből „talaj"!? Információim szerint- és
ezt támasztja alá a Magyarországi Zöld Párt tiltakozó levele is - legalább is ezt tervezi egy
Kft, és így kíván „rekultivációs" anyaghoz jutni, a vörösiszap rekultivációja során .

Tisztelt Miniszter Úr!

Információim szerint - cáfolja meg vagy erősítse meg - a vörösiszap-tározón
komposztálással történő hulladékhasznosítás engedélye nem tartalmazza a komposztálás
feltételeként szabott nehézfém koncentráció értékeit . Ha jól tudom, akkor az átvehető
hulladékok maximális nehézfém tatalmát egy jövőbeli - jelenleg folyó - teljes körű
környezetvédelmi felülvizsgálat határozata tartalmazza majd . A komposztálás nem csökkenti
a nehézfémek koncentrációját. Ebből következik, hogy ha a komposztáláshoz felhasznált
hulladék koncentrációja a rendelet szerinti többszöröse, akkor a határérték tartása csak
hígítással lehetséges

Határérték feletti koncentráció hígítással történő csökkentését engedik-e,
illetve mennyire preferált ez a megoldás?

Várom megtisztelő válaszát .

Írásbeli kérdés

Budapest. 2004 . május 17 .
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